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Abstract (en)
The operating parameters of an agitator mill, such as, in particular, its throughput, grinding body filling level and the dwell time of the product, are
controlled as a function of the brightness, transparency, strength of colour, viscosity, flow characteristics or the pH value of the ground product. For
this purpose, favourable operating parameters are determined in advance for specific product groups and changed during the operation on the basis
of measurement results so that with maximum throughput the grinding body filling level and the dwell time are set in such a way that desired values
for the properties of the product given above are achieved. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Betriebsparameter einer Rührwerksmühle, wie insbesondere deren Durchsatz, Mahlkörper-Füllgrad und die Verweilzeit des Produktes, werden
in Abhängigkeit des Glanzes, der Transparenz, der Farbstärke, der Viskosität, des Fließverhaltens oder des pH-Wertes des gemahlenen Produktes
geregelt. Hierzu werden für bestimmte Produktgruppen vorab günstige Betriebsparameter ermittelt und während des Betriebs aufgrund von
Meßergebnissen so geändert, daß bei maximalem Durchsatz der Mahlkörper-Füllgrad und die Verweilzeit so eingestellt werden, daß gewünschte
Werte bezüglich obiger Eigenschaften des Produktes erzielt werden.
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